



Eid Al Fitr Holidays

عطلة عيد الفطر المبارك

Dear Valued Customer,

عملاؤنا الكرام،

We wish you and your family a very happy Eid Al Fitr.

تتقدم منطقة دبي للسيارات بأطيب التمنيات بمناسبة حلول عيد الفطر المبارك.

Please note that DAZ offices will be closed for three calendar days depending on the sighting of the moon that will take place on Friday.

وبهذه المناسبة يرجى العلم بأنه سيتم إغلاق مكاتبنا لمدة ثلاثة أيام تقويمية وفقاً لرؤية الهلال، حيث سيتم تحري الرؤية مساء يوم الجمعة.

- If Eid falls on Saturday, 23rd of May 2020, holidays will start from Saturday until Monday, 25th of May 2020, and work will resume on Tuesday, 26th of May 2020 at normal business hours of 7.30am to 3.30pm.

- فإذا صادف العيد يوم السبت 23 مايو 2020، فستبدأ العطلة اعتباراً من السبت وحتى يوم الاثنين 25 مايو 2020، على أن يُستأنف العمل في الميناء يوم الثلاثاء 26 مايو 2020.

- If Eid falls on Sunday, 24th of May 2020, holidays will start from Sunday until Tuesday, 26th of May 2020, and work will resume on Wednesday, 27th of May 2020 at normal business hours of 7.30am to 3.30pm.

- أما إذا صادف العيد يوم الأحد 24 مايو 2020، فستبدأ العطلة اعتباراً من الأحد وحتى يوم الثلاثاء 26 مايو 2020، على أن يُستأنف العمل في الميناء يوم الأربعاء 27 مايو 2020.

Any overtime worked during the Eid holiday will be paid in accordance with the public holiday rate.

سيتم احتساب رسوم ساعات العمل الإضافي خلال عطلة العيد وفقاً لتعرفة أيام العطل.

Thank you for your continued support and cooperation.

نشكر لكم تعاونكم الدائم والمستمر.

For any clarifications, inquiries or information, please contact:

للمزيد من التفاصيل والاستفسارات،
يرجى التواصل معنا على الأرقام التالية:

DAZ Admin:	Admin.Daz@Jafza.ae 04 8010663 - 04 8010664 – 04 8010665 – 04 8010484	القسم الإداري:
DAZ Commercial:	Commercial.Daz@Jafza.ae 04 8010655 – 04 8010662 – 04 8010483	القسم التجاري:
DAZ Customer Relation:	Customer.Service-DAZ@Jafza.ae 04 8010650 – 04 8010654 – 04 8010640	خدمة العملاء:

Dubai Auto Zone

منطقة دبي للسيارات